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ΘΕΜΑ:              «Σχέδια Βελτίωσης αγροτών» 
 
ΣΧΕΤ:       Η Ερώτηση 1528/13.9.2018 
 
Απαντώντας στην παραπάνω Ερώτηση που κατέθεσε ο Βουλευτής κ. Γ. Κατσιαντώνης, σας 
πληροφορούµε τα εξής: 
 
Σε ό,τι αφορά στο πρώτο ερώτηµα σχετικά µε το Πληροφορικό Σύστηµα Κρατικών 
Ενισχύσεων (ΠΣΚΕ) και, ειδικότερα, µε το υποσύστηµα αξιολόγησης των Σχεδίων Βελτίωσης, 
σηµειώνεται ότι έχει ολοκληρωθεί η εκπόνησή του και βρίσκεται στη διαδικασία τελικού 
ελέγχου, προκειµένου να ξεκινήσει άµεσα η αξιολόγηση των φακέλων. Ως προς το 
χρονοδιάγραµµα έκδοσης των εγκρίσεων επί των υποβληθεισών προτάσεων θα προσδιοριστεί 
µε ακρίβεια µετά την παρέλευση της προθεσµίας οριστικοποίησης και τον ακριβή 
προσδιορισµό του αριθµού των προτάσεων που θα έχουν υποβληθεί. Σε κάθε περίπτωση, το 
ΥΠΑΑΤ έχει προβεί στις απαιτούµενες ενέργειες έτσι ώστε η διαδικασία αξιολόγησης και 

ένταξης να ολοκληρωθεί το συντοµότερο δυνατό χρονικό διάστηµα.  

Σε ό,τι αφορά στο δεύτερο ερώτηµα, ως προς τη δέσµευση επιπλέον ποσού από το 
Πρόγραµµα Αγροτικής Ανάπτυξης (ΠΑΑ), σηµειώνεται ότι προβλέπεται κανονιστικά η 
δυνατότητα υπερδέσµευσης σε ύψος 10% του προϋπολογισµού σε επίπεδο µέτρου. Μετά την 
παρέλευση της προθεσµίας οριστικοποίησης, τον ακριβή προσδιορισµό των προτάσεων που 
θα έχουν υποβληθεί και αφού ληφθούν υπόψη οι χρηµατοδοτικές δυνατότητες του ΠΑΑ, θα 
αποφασιστεί το εάν και µέχρι ποίου ποσού θα υπάρξει υπερδέσµευση. 
 Ο ΥΠΟΥΡΓΟΣ 
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